



السيرة الذاتية

المعلومات الشخصية:

الاسم الكامل	محمد غريب عمران جعفر
عنوان السكن	بغداد/ الحسينية (حي الزهور)
محل الولادة	بغداد/ مدينة الصدر
الحالة الاجتماعية	متزوج
تاريخ التعيين	2023/4/3
ال المؤهلات الأكademie:	

الكلية	المستنصرية	اسم الجامعة
سنة التخرج	ماجستير بدرجة ممتاز	التحصيل الدراسي
الاختصاص الدقيق	اللغة العربية	الاختصاص العام

معلومات التواصل:

رقم الهاتف	07713298781
Gmail	mohammed.bn.ghreb@uomustansiriyah.edu.iq

• الأعمال الوظيفية:

- عضو الهيئة التدريسية في قسم القانون الخاص/ كلية القانون/ الجامعة المستنصرية.
- مسؤول شعبة المكتبة ومجانية التعليم.

• كتب الشكر والتقدير الحاصل عليها:

- شكر وتقدير من معالي وزير التعليم العالي والبحث العلمي الدكتور نعيم العبودي المحترم عدد (2).
- شكر وتقدير من السيد رئيس الجامعة الدكتور حميد التميمي المحترم عدد (4).
- شكر وتقدير من السيد عميد كلية القانون الدكتور مالك الحسيني المحترم عدد (4).

• النشاطات العلمية:

- المشاركة بصفة محاضر في ورشة عمل/ التعليم المستمر بعنوان (الألعاب اللغوية وأثرها في تقليل الاستلال في البحث العلمي).
- المشاركة بصفة محاضر في ندوة علمية/ وحدة تمكين المرأة/ بعنوان (المرأة في الأديان دراسة مقارنة).
- المشاركة بصفة محاضر في ندوة علمية/ الأقسام العلمية/ بعنوان (سيكولوجية القراءة وأثرها على المجتمع والقانون).
- المشاركة بصفة محاضر في دورة علمية/ الأقسام العلمية/ بعنوان (الأخطاء الشائعة في الكتب والمفاهيم الرسمية).
- تصحيح الكتب والدراسات الصادرة من مركز البيان للدراسات والتخطيط لستين.
- التقويم اللغوي لعدد من الرسائل والأطروح في كلية القانون، وهي على النحو الآتي:
 - (سلطة المحكمة الجزائية في تعديل الإسناد الإجرائي) رسالة ماجستير للطالبة (شهد حسين جلوب).
 - (الحرية التعاقدية للعامل في عقد العمل - دراسة مقارنة) أطروحة دكتوراه للطالبة (فاطمة الزهراء البتوش عبد الواحد).
 - (التنظيم القانوني لمعالجة الإدارية لأخطائها الإدارية دراسة مقارنة) أطروحة للطالب (مرتضى جبار لازم).
 - (التنظيم القانوني للوكالة الذكية دراسة مقارنة) رسالة ماجستير للطالب (محمد تقى فاضل مولى).

• الدراسات:

- (الدلالة القرآنية عند عبد الفتاح لا شين) وهي جزء من متطلبات نيل شهادة الماجستير في اللغة العربية وأدابها 2021.
- نشر بحث موسوم بـ(تعقب الدكتور أحمد الوائلي على المفسرين دراسة في ضوء علم اللغة الاجتماعي) في مجلة الآداب المستنصرية/ العدد: 105، المجلد: 48، الجزء: الأول.

• المواد التي درستها:

- تدرس مادة اللغة العربية/ الدراسات الأولى/ كلية القانون/ المرحلة الأولى/ الدراسة: المسائية.
- تدرس مادة اللغة العربية/ الدراسات الأولى/ كلية القانون/ المرحلة الثالثة/ الدراسات: الصباحية والمسائية.



the biography

Personal information:

		Mohammad Gharib Imran Jafar	full name
		Baghdad / Al-Hussainiya (Al-Zahour neighborhood)	
1994/1/1	birth date	Baghdad Sadr City	Place of birth
male	Sex	married	marital status
Assistant teacher	Scientific title	2023/4/3	Appointment date

Academic qualifications:

Etiquette	College	Al-Mustansiriya	University name
.2019-2020	Graduation year	Master's degree with excellent grade	Academic achievement
Quranic significance.	Subspecialty	Arabic	General Specialization

Contact information:

07713298781 phone number

mohammed.bn.ghreb@uomustansiriyah.edu.iq Gmail

Functional tasks:

1. Faculty member in the Department of Private Law / College of Law, Al-Mustansiriya University.

2 Head of the Library and Free Education Division.

Books of thanks and appreciation received

1. Thanks and appreciation from His Excellency the Minister of Higher Education and Scientific Research, Dr. Naeem Al-Aboudi, respected, number

2. Thanks and appreciation from the University President, Dr. Hamid Al-Tamimi, respected, number (4). (2).

Thanks and appreciation from the respected Dean of the Faculty of Law, Dr. Malek Al-Hussaini, number (4). .3.

Scientific activities:

1. Participation as a lecturer in a continuing education workshop entitled (Language games and their impact on reducing plagiarism in research) scientific).

2 Participation as a lecturer in a scientific symposium of the Women's Empowerment Unit entitled "Women in Religions: A Comparative Study."

3 Participation as a lecturer in a scientific symposium of the scientific departments entitled (The Psychology of Reading and its Impact on Society and Law).

4 Participation as a lecturer in a scientific course for scientific departments entitled "Common Errors in Books and Official Correspondences."

5. Correcting books and studies issued by Al-Bayan Center for Studies and Planning for two years. 6.

Linguistic evaluation of a number of theses and dissertations in the College of Law, as follows:

A. (The authority of the criminal court to amend the procedural attribution. Master's thesis by the student Shahd Hussein Jaloub).

B. Contractual freedom of the worker in the employment contract, a comparative study) PhD thesis by the student Fatima Al-Zahraa Al-Batoul Abdul Wahid. C. Legal

organization of the administration's handling of its administrative errors - a comparative study - a thesis by the student (Murtada Jabbar Lazem).

Legal regulation of smart agency. A comparative study. Master's thesis by student Muhammad Taqi Fadhel Mula..

Studies: 1. The Th.

Our'anic significance of Abdel Fattah La Shin, which is part of the requirements for obtaining a Master's degree in Arabic Language and Literature 2021. Social Light of Language in the Journal of Literature Al-Waili on the commentators: A study in 2 Publish a research titled "Tracking Dr. Ahmed"

Al-Mustansiriya, Issue 105, Volume 48, Part One.

Subjects I studied:

1. Teaching Arabic language, undergraduate studies, Faculty of Law, first stage, evening studies.

2 Teaching Arabic language, undergraduate studies, Faculty of Law, third stage, morning and evening studies.